
Mazierski Jozef

Radny Rady Miasta Wtoclawek

,:i; .;" : i-' I
,, ..\J

...- , ?.4, 10. ?016 'Jl'" t

Wtoctawek 24.L0.20L6r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent M iasta Wioctawka

W nawiqzaniu do moich interwencji w sprawie rozwiqzania problemu
gromadzenia odpad6w komunalnych w pergoli na t/z placu cyrkowym
uprzejmie proszq o rozwaienie jeszcze jednej propozycji zakoficzenia problemu
5m ieciowego.

ot62 ustalone zostaly dwie lokalizacje na gruntach bqdqcych wtasnosciq miasta
pobudowania pergoli dla mieszkaric6w 9-ciu budynk6w ulicy Dziewiriska
tt,9,9a,9b,9c,1 1b, 13b, 11c, j.3a.

Wedtug mojej informacji w w/w budynkach komunalnych zamieszkujq
mieszkaricy, kt6rzy nie wykupili mieszkari :

-ul. Dziewiriska 11 na L20 mieszkari 46 jest wtasno6ciq miasta
-ul. Dziewi6ska 9 na i.20 mieszkad 48 jest wtasno5ciq miasta
-ul. Dziewiriska 9a na 30 mieszkari 18 jest wiasnoSciq miasta
-ul. Dziewiriska 9b na 30 mieszkari 15 jest wtasnoSciq miasta
-ul. Dziewifiska 9c na 30 mieszkari 11jest wlasno6ciq miasta
-ul. Dziewifiska 11b na 30 mieszkari 13 jest wlasno5ciq miasta
-ul. Dziewiiska 1.3 b na 30 mieszkari 12 jest wtasno6ciq miasta
-ul. Dziewiriska LLc /AZK na 6 mieszkari l jest wiasnoSciq miasta
-ul. Dziewiiska I3a/AZK na lL mieszkari 5 jest wlasno6ciq miasta
Z powyiszego zestawienia wynika, i2 okoio 50% lokali mieszkaniowych w w/w
budynkach ,,mini" osiedla Potudnie ulicy Dziewiriskiej jest wtasnoSciq miasta
Wtoctawek i wybudowanie w dw6ch pergoli przez miasto mo2e by6
rozwiqzaniem problemu z jednoczesnym zawarciem dzier2awy z pozostalymi
mieszkaricami , ktorzy tworzE wsp6lnoty mieszkaniowe.

Proszq o rozwoienie mojej propozycji. Moina spotkai sig ze wsp6lnotami
z aktywizowai ich dzialonie i po ustaleniu stanowisk wypracowo( i spisai
porozumienie okreilaiqce warunki budowy i dzieriawy, fundusz remontowy
itp ' kt6re zwiericzy zakortczenie dwuletniego problemu gromadzenia lmieci
na tym osiedlu.

Ze swej strony deklaruiq poparcie by budowa infrastruktury gromadzenia
nieczysto6ci komunalnych /dw6ch pergoli/uwzglqdniona zostafa w planie
finansowym MZUK i D w 2017 roku.
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